





## 通告 NOTICE

東岸板道社區聯絡中心將改建為可提供餐飲服務的多用途室 East Coast Boardwalk Community Liaison Centre will be renovated into a multi-purpose space with provision of food and beverages

東岸板道項目位於電照街的社區聯絡中心,自2023年3月開放以來,旨在向公眾介 紹東岸板道及其他海濱項目。為豐富市民和遊客的海濱體驗,這座建築物將會保 留,並改建成為可提供餐飲服務的多用途室,以善用資源,減少浪費。為配合改建 工程, 土木工程拓展署計劃於2025年6月下旬結束社區聯絡中心的服務。市民可繼 續透過東岸板道項目網頁(www.boardwalk.gov.hk) 獲取最新資訊。如有查詢,請 致電 9229 9843 或電郵至 spro@sd202102.com.hk。

The Community Liaison Centre of the East Coast Boardwalk (ECB) Project, located at Tin Chiu Street, has been serving the public on introducing the ECB and other harbourfront projects since March 2023. To enhance the harbourfront experience for the public and visitors, this building will be retained and renovated into a multi-purpose space with provision of food and beverages, thereby optimizing resources and reducing waste. To facilitate the renovation work, the Civil Engineering and Development Department plans to conclude the services of the Community Liaison Centre in late June 2025. The public can continue to access the latest updates through the project website of ECB (www.boardwalk.gov.hk). If you have any inquiries, please feel free to contact us through hotline 9229 9843 or email to spro@sd202102.com.hk.

